
Zápis  z     jednání Školské rady při ZŠ Čs. armády 210, ve Veselí nad Lužnicí   
ze dne  14. 10. 2024

Přítomni: Mgr. Martina Sýkorová, Mgr. Jana Ženíšková, Mgr. Drahomíra Jindrová, Mgr. 
Adéla Hlásková - omluvena, Mgr. Dana Nováková, Mgr. Miroslav Dušek, host jednání – 
ředitelka školy Mgr. Ilona Vránková

1. Přivítání se členy školské rady
. ve složení Mgr. Martina Sýkorová (předsedkyně školské rady, zástupce zřizovatele), 
Mgr. Jana Ženíšková (zástupce zřizovatele), Mgr. Drahomíra Jindrová (za 
rodičovskou veřejnost), Mgr. Miroslav Dušek, Mgr. Dana Nováková (za pedagogy)
. hostem jednání byla ředitelka školy Mgr. Ilona Vránková

2. Schválení programu školské rady
. program jednání školské rady byl schválen a jednání probíhalo dle sestaveného 
programu

3. Schválení dokumentů
. po otevřené diskuzi byla jednomyslně schválena Výroční zpráva školy za rok 
2023/2024 
. kladně byly hodnoceny vypovídající části výroční zprávy o aktivitách žáků i 
pedagogického sboru v průběhu školního roku
. schválen byl též Školní řád s pravidly hodnocení pro školní rok 2024/2025, diskuze 
probíhala na téma omezení používání mobilních telefonů ve škole, popsáno ve 
školním řádu na straně 8 v oddíle III Provoz a vnitřní řád školy, toto opatření bylo 
hodnoceno kladně

4. Seznámení s Plánem činnosti školy na rok 2024/2025
. ředitelka školy seznámila přítomné s plánem činnosti školy na letošní školní rok
. hlavní doporučené činnosti se týkají oblasti digitálních kompetencí žáků, finanční 
gramotnosti, podpory sportovních aktivit a tělovýchovných aktivit žáků i v době 
výuky
. hlavní téma projektových činností má název „Křížem krážem kalendářem“ a bude 
postupně propojeno do společných i individuálních aktivit žáků školy (tematické 
projektové dny), v minulém týdnu proběhl projektový den na téma Den cestovního 
ruchu 

5. Ředitelka školy seznámila přítomné s probíhající investiční akcí Stavba tělocvičny na 
zahradě školy, přítomní se seznámili s podmínkami stavby
. seznámila přítomné také se zápisem do 1. třídy pro letošní rok, k zápisu se dostavilo 
49 rodičů se svými dětmi, 40 žáků bylo přijato do dvou 1. tříd

6. Zapojení v projektech
. škola se od 1. 2. 2023 zapojila do projektu OP JAK_Šablony I (personální šablona – 
školní asistent, další vzdělávání pedagogických pracovníků, spolupráce pedagogů)
. (celková hodnota projektu 973 823,- korun), projekt bude ukončen v roce 2025
. v letošním roce se škola pokusí navázat po dohodě s učiteli dějepisu  na zapojení 
v projektu „Post Bellum“ – Příběhy pamětníků
. škola spolupracuje s MAS Lužnice v rámci ORP Soběslav, podpořené aktivity se 
týkají realizace projektových dnů a kroužků anglického jazyka



7. Diskuze, různé
. tématem diskuze bylo omezení používání mobilů ve škole
. přítomní diskutovali také o výstavbě tělocvičny na pozemku školy, o výhodách 
projektu a vytvoření zázemí pro výuku tělesné výchovy pro všechny žáky školy, bez 
zbytečných časových ztrát, tělocvična bude také sloužit veřejnosti a sportovcům TJ 
Lokomotiva
. nyní je ve škole zapsáno 270 žáků, při povinném dělení do skupin při výuce je škola 
nucena využívat pro výuku i odborných učeben, v jedné třídě je stanoven počet žáků 
na výjimku, problematické je i umístění šaten na chodbách školy
. opět byl diskutován možný záměr rozšíření prostor pro výuku žáků v půdních 
prostorách školy
. v současné době pozorujeme změny v suterénu školy a na sociálním zařízení u 
tělocvičny (vlhkost stěn i podlahy), bude zřejmě nutná sanace omítek
. škola se zapojila úspěšně do výuky nové informatiky a robotiky (vybavení MŠMT)
. v měsíci listopadu proběhnou v době rodičovských schůzek volby do školské rady na 
období 2024 – 2027 (rodičovská veřejnost, zástupci za pedagogy)

Ukončení setkání v 16:30 hodin. 

Zapsala: Mgr. Dana Nováková

Ověření zápisu: Mgr. Miroslav Dušek

Předsedkyně školské rady

Mgr. Martina Sýkorová

______________________

-


